
Motie ‘evaluatie jeugdboa’s’

De gemeenteraad van Rheden, in vergadering bijeen op 9 november 2021, sprekend over de 
programmabegroting 2022-2025,

Wat we vaststellen:

1. Op 24 januari 2017 heeft de raad besloten bij vaststelling van de Nota Integrale Veiligheid 
2017-2020 tot het instellen van Jeugdboa’s in te plaats van straatcoaches;

2. Deze nieuwe aanpak is niet geëvalueerd;

Wat we ter overweging willen meegeven:

1. Tijdens de vergadering op 24 januari 2017 hebben verschillende fracties bezwaren of 
zorgen geuit over deze nieuwe werkwijze;

2. Deze zorgen hebben betrekking op:  
a. de uitstraling van de jeugdboa’s door hun uniform;
b. de bredere inzet van de boa’s, zoals voor parkeerboetes;
c. het opbouwen van een relatie met de jongeren door de boa’s;

3. In andere gemeentes is er nu meer ervaring met zowel jeugdboa’s als straatcoaches;

Draagt het college op:

- Het raadsbesluit integrale veiligheid jeugd en veiligheid van 24 januari 2017 te evalueren 
met aandacht voor o.a. de ervaringen met en de voor- en nadelen van het instellen van de 
jeugdboa’s in de plaats van straatcoaches;

- Met een voorstel te komen voor heroverweging over de inzet van de jeugdboa’s waarin 
zowel de keuze voor de voortzetting van jeugdboa’s als het instellen van straatcoaches 
wordt voorgelegd;

- Dit voorstel inclusief evaluatie uiterlijk bij de Kadernota 2023 aan de raad voor te leggen 
ter besluitvorming;
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